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Dávid fia 

Jézus a templomban tanít és találós kérdést tesz fel hallgatóságának: Hogyan lehetséges az, hogy a 
Messiás Dávid fia, Dávid király mégis Uramnak szólítja őt? A fiát nem szokta senki Uramnak nevezni. 
Paradox helyzet, a Bibliában mégis ezt olvashatjuk. A nép furcsa módon örömmel hallgatja Jézust: talán 
még a szent Írást is meg lehet kérdőjelezni, és értelmes választ lehet keresni. Hogy is van ez? 

Úgy gondolom, Jézus azt szeretné, ha az emberek másként gondolkodnának a Messiás mibenlétéről, mint 
ahogy az meg van írva. A nép Szabadítót vár, aki megalázza az ellenséget és naggyá teszi Izraelt. Az 
Ószövetség népének Istene a Seregek Ura, aki előbb-utóbb elküldi a Messiást, az Isten Fiát, igazságot 
szolgáltatni. Jézus istenképével nem egyeztethető össze egy hatalmas, erőt mutató, győzedelmes 
Megmentő, Messiás. Az ő Istene nem hatalommal és erővel akarja megmenteni az embert, hanem egy olyan 
igaz ember által, mint Jézus, aki egy közülünk, aki példájával utat mutat nekünk. Ő az Ember Fia, aki 
kiszolgáltatott és feláldozza magát értünk. Ő azért jött, hogy megmentsen minket a szeretet által. 
Mindannyian Isten fiai és leányai vagyunk és nekünk is van küldetésünk.  Szavainkkal és tetteinkkel 
hirdetnünk kell a szeretet örömhírét, az emberiség megmentődésének egyetlen lehetséges útját, 
valamennyien lehetünk messiások, elsősorban önmagunk megváltoztatásával és a körülöttünk élők életének 
jobbá tevésével.  

Jézus, a Messiás látszólag elbukott, de példája és tanítása máig él. Mai követőinek a kudarcok ellenére sem 
szabad feladnunk az emberiség jobbá levésének reményét. 
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